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 BRM.0012.3.11.2021 

Protokół Nr 34/2021 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Rekreacji i Opieki 

Społecznej Rady Miasta Racibórz odbytego w dniu 15 grudnia 2021 roku, 

o godz. 15.00 w Sali Kolumnowej Urzędu Miasta Racibórz. 

      Komisję i uczestników posiedzenia przywitała Przewodnicząca Komisji pani Zuzanna 

Tomaszewska. Na posiedzeniu obecni byli:  Dariusz Polowy – Prezydent Miasta, Dominik 

Konieczny – Zastępca Prezydenta, Beata Koszowska- Gralak – Skarbnik Miasta, Krzysztof 

Żychski - Naczelnik Wydziału Edukacji, Karolina Kunicka – Naczelnik Wydziału Promocji, 

Kultury, Turystyki i Sportu oraz radni obecni na posiedzeniu – zgodnie z listą obecności 
stanowiącą załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad. 1. Otwarcie Komisji i sprawdzenie kworum. 

Przewodnicząca Komisji na podstawie listy obecności stwierdziła wymagane kworum, 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji a także przywitała gości obecnych na 

Komisji czyli przedstawicieli Ludowych Klubów Sportowych z Raciborza.   

Ad. 2. Ustalenie porządku obrad. 

Przewodnicząca Komisji przedstawiła porządek posiedzenia i poinformowała o dodatkowych 

uchwałach a także, że punkt  Oświata, promocja i kultura w pigułce będzie przedstawiony                      

w styczniu. Radni nie wnieśli uwag.  

 Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie Komisji i sprawdzenie kworum. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Aktualna sytuacja Ludowych Klubów Sportowych w Raciborzu.  

4. Opiniowanie projektów uchwał przygotowanych na najbliższą sesję Rady Miasta 

Racibórz merytorycznie związanych z komisją.  

5. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

6. Zakończenie posiedzenia. 

 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Leon Fiołka, Justyna Henek-Wypior, Krystyna Klimaszewska, Zygmunt Kobylak, Michał Kuliga, 

Magdalena Kusy, Ludmiła Nowacka, Justyna Poznakowska, Paweł Rycka, Zuzanna 

Tomaszewska, Anna Wacławczyk 
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NIEOBECNI (1) 

Dawid Łomnicki 

 

Ad. 3. Aktualna sytuacja Ludowych Klubów Sportowych w Raciborzu.  

 

P. Marek Cyran z LKS 07 Markowice przekazał informacje o funkcjonowaniu LKS                                        

07 Markowice a także wskazał jakie są plany i potrzeby na 2022 rok.  

 

Radna Ludmiła Nowacka zapytała jak Państwo patrzyliby na strategię sportu, która 

tworzyłaby od klas czwartych klasy piłkarskie na co p. Marek Cyran odpowiedział, że jest to 

bardzo dobry pomysł.  

 

Radna Justyna Henek- Wypior zapytała jakie przeznaczenie jest środków uzyskiwanych                       

z Ministerstwa Sportu na co p. Marek Cyran wyjaśnił, że zostały one przeznaczone na 

nawodnienie boiska przy szkole.  

 

Radny Paweł Rycka zapytał o potrzebę numer jeden na co p. Marek Cyran przekazał, że 

wyrównanie murawy i nawodnienie boiska przy Łężczoku.  

 

P. Piotr Figura z LKS Brzezia wskazał, że największym problem jest brak szatni i miejsca gdzie 

można by się przebierać przed meczem.  

 

Radna Ludmiła Nowacka wskazała, że w Brzeziu jest także brak zaplecza przy szkole więc to 

nie tylko byłaby szatnia dla LKSu tylko również dla szkoły i całej lokalnej społeczności dlatego 

powinien być to priorytet dla samorządu.  

 

Radna Justyna Henek- Wypior zapytała czy znaleziono złoty środek aby koncepcja nie 

opiewała na dwa miliony złotych na co wyjaśnień udzielił p. Piotr Figura.  

 

Radny Leon Fiołka wyjaśnił, że chodzi o wybudowanie nowego budynku parterowego obok 

obecnego, który został wyłączony z użytku przez Inspektora Nadzoru Budowlanego i wskazał, 

że na Brzeziu jest tylko jedno boisko. 

 

Radny Paweł Rycka zapytał czy zastanawiano się nad kontenerami na potrzeby Brzezia 

podobne do tych, które ma LKS Płonia ale one zostały zakupione w 2009r. i na pewno jest już 

nowsza technologia.  

 

P. Marek Marynowicz – LKS Studzienna przekazał informacje o funkcjonowaniu LKSu 

Studzienna a także wskazał na potrzeby i plany czyli dokończenie ogrodzenia, parking, 

wymiana parkietu w sali oraz wyposażenie sal a także płyta boiska.  

Radna Ludmiła Nowacka zapytał o działalność Stowarzyszenia prowadzącego ściankę 

wspinaczkową na co p. Marek Marynowicz przedstawił jak to działa.  

Radna Magdalena Kusy zapytała czy rodzice płacą składki za swoje dzieci na co p. Marek 

Marynowicz odpowiedział, że nie oraz wyjaśnił jakie są plany na przyszły rok co do 
zapewnienia transportu dzieci.   
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Radny Michał Kuliga zapytał o koszty funkcjonowania klubu na co wyjaśnień udzielił                           
p. Marek Marynowicz.  

Radna Magdalena Kusy wskazała, że warto rozważyć  i spróbować od minimalnej stawki 50 zł 
miesięcznie i może się uda na co wyjaśnień udzielił p. Marek Marynowicz.  

P. Bartłomiej Sobek z LKS Wicher Płonia przekazał, że największym problemem jest płyta 
boiska a także przekazał jak funkcjonuje LKS i jakie działania są podejmowane.  

Radna Ludmiła Nowacka zapytała jak się Państwu układa współpraca z szkołą oraz jak 

oceniają Państwo funkcjonowanie braków na co odpowiedzi udzielił p. Bartłomiej Sobek 

przekazując, że współpraca z szkołą jest bardzo dobra a baraki są świetnym rozwiązaniem 
tylko są trochę za małe dlatego zawodnicy przebierają się w dwóch turach.  

Radna Magdalena Kusy zapytała jak wygląda sytuacja z frekwencją na treningach na co 
wyjaśnień udzielił p. Bartłomiej Sobek.  

Radna Justyna Henek- Wypior zapytała z czego się utrzymujecie i czy rodzice są 

zaangażowani w pomoc na rzecz klubu na co wyjaśnień udzielił p. Bartłomiej Sobek 

przekazując, że jest pobierana opłata członkowska, ale od pełnoletnich zawodników czyli  
seniorów. Dużo wykonujemy także we własnym zakresie lub poprzez wolontariat.  

Radna Justyna Henek- Wypior zapytała ilu trenerów jest zatrudnionych i jaki to jest koszt na 
co wyjaśnień udzielił p. Bartłomiej Sobek.  

Radna Ludmiła Nowacka zapytała jak wygląda współpraca z Unią Racibórz na co wyjaśnień 
udzielił p. Bartłomiej Sobek. 

P. Sebastian Kasparek z  LKS Ocice przedstawił sytuację i informacje o działalności                                         

i podejmowanych działaniach przez LKS. Jako potrzeba zostało wskazane wsparcie urzędu 

miasta i prawników w rozwiązaniu spraw statutowo-finansowych. Celem jest  budowa 
oświetlenia aby zapewnić odpowiednie warunki szkolenia dzieciom i młodzieży. 

Radna Magdalena Kusy poprosiła o przybliżenie programu Klub na co wyjaśnień udzielił          
p. Sebastian Kasparek.  

Radna Ludmiła Nowacka zapytała o wymagane kwalifikacje trenerów i ich wynagrodzenie na 
co wyjaśnień udzielił p. Sebastian Kasperek.  

Marek Marynowicz z LKS Studzienna wskazał na problem z kwotą wywozu śmieci gdzie 

regulamin określa wywóz czterech kubłów a w sezonie zimowym nie są one zapełniane na co 

wyjaśnień dokonał Prezydent Miasta p. Dariusz Polowy przekazując, że deklaracja co miesiąc 

może się różnić i w nieruchomościach niezamieszkałych opłata jest taka jak zadeklarowana 
ilość odpadów co odpowiada rzeczywistej ilości odpadów.    
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Ad. 4. Opiniowanie projektów uchwał przygotowanych na najbliższą sesję Rady Miasta 

Racibórz merytorycznie związanych z komisją. 

 

1) Uchwała w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVI/522/2021 Rady Miasta Racibórz z dnia                

27 października 2021r. w sprawie przyjęcia Programu współpracy Miasta Racibórz z 

organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na 2022 rok. 

 

Komisja nie wniosła uwag i zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Głosowano w sprawie: 

zaopiniowania uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVI/522/2021 Rady Miasta Racibórz      

z dnia 27 października 2021r. w sprawie przyjęcia Programu współpracy Miasta Racibórz                      

z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na 2022 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Leon Fiołka, Justyna Henek-Wypior, Krystyna Klimaszewska, Zygmunt Kobylak, Michał Kuliga, 

Magdalena Kusy, Ludmiła Nowacka, Justyna Poznakowska, Zuzanna Tomaszewska, Anna 

Wacławczyk 

NIEOBECNI (2) 

Dawid Łomnicki, Paweł Rycka 

 

2) Uchwała w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Miasta Racibórz do roku 2030. 

 

Przedstawienia prezentacji multimedialnej a także omówienia projektu uchwały dokonał                   

dr Marcin Baron.  

 

Radna Ludmiła Nowacka zapytała o kwestię konsultacji społecznych i protest jednego                       

z przedsiębiorców dotyczący jego terenu na co wyjaśnień udzielił p. dr Marcin Baron 

przekazując jakie opinie pojawiały się podczas konsultacji społecznych a także wskazując, że 

strategia nie może niczego postanowić i nie ma prymatu nad studium i planem 

przestrzennym.  

 

Prezydent Miasta p. Dariusz Polowy przytoczył opinię prawną w zakresie czy zapisy strategii 

skutkują w zapisach studium oraz planie zagospodarowania przestrzennego.   

 

Komisja nie wniosła uwag i zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Głosowano w sprawie: 

zaopiniowania uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Miasta Racibórz do roku 2030. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Leon Fiołka, Zygmunt Kobylak, Magdalena Kusy, Zuzanna Tomaszewska, Anna Wacławczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 



5 
 

Justyna Henek-Wypior, Krystyna Klimaszewska, Michał Kuliga, Ludmiła Nowacka, Justyna 

Poznakowska 

NIEOBECNI (2) 

Dawid Łomnicki, Paweł Rycka 

 

3) Uchwała w sprawie zobowiązania do zapewnienia warunków do osiedlenia się na 

terenie Miasta Racibórz rodzinie polskiego pochodzenia zamieszkałej w Republice 

Kazachstanu przez okres nie krótszy niż 2 lata. 

 

Radna Magdalena Kusy zapytała czy wiadomo czy to rodzina z dziećmi czy starsze osoby, czy 

mamy już jakiś lokal zarezerwowany a także o źródła utrzymania dla takiej rodziny na co 

Prezydent Miasta  p. Dariusz Polowy przekazał, że Zastępca Prezydenta , który pilotuje tą 

sprawą jest dzisiaj nieobecny więc na sesji zostanie udzielona odpowiedź.  

 

Komisja nie wniosła uwag i zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Głosowano w sprawie: 

zaopiniowania uchwały w sprawie zobowiązania do zapewnienia warunków do osiedlenia się 

na terenie Miasta Racibórz rodzinie polskiego pochodzenia zamieszkałej w Republice 

Kazachstanu przez okres nie krótszy niż 2 lata.  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Leon Fiołka, Justyna Henek-Wypior, Krystyna Klimaszewska, Zygmunt Kobylak, Michał Kuliga, 

Magdalena Kusy, Ludmiła Nowacka, Justyna Poznakowska, Zuzanna Tomaszewska, Anna 

Wacławczyk 

NIEOBECNI (2) 

Dawid Łomnicki, Paweł Rycka 

 

4) Uchwała w sprawie powołania Rady Muzeum w Raciborzu na lata 2022-2025. 

 

Komisja nie wniosła uwag i zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Głosowano w sprawie: 

zaopiniowania uchwały w sprawie powołania Rady Muzeum w Raciborzu na lata 2022-2025.  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Leon Fiołka, Justyna Henek-Wypior, Krystyna Klimaszewska, Zygmunt Kobylak, Michał Kuliga, 

Magdalena Kusy, Justyna Poznakowska, Zuzanna Tomaszewska, Anna Wacławczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Ludmiła Nowacka 

NIEOBECNI (2) 

Dawid Łomnicki, Paweł Rycka 
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5) Uchwała w sprawie zmiany Uchwały Nr XI/179/2019 Rady Miasta Racibórz z dnia                      

30 października 2019 r. w sprawie nadania Statutu Młodzieżowej Rady Miasta Racibórz. 

 

Komisja nie wniosła uwag i zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Głosowano w sprawie: 

zaopiniowania uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XI/179/2019 Rady Miasta Racibórz                   

z dnia 30 października 2019 r. w sprawie nadania Statutu Młodzieżowej Rady Miasta 

Racibórz. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Leon Fiołka, Justyna Henek-Wypior, Krystyna Klimaszewska, Zygmunt Kobylak, Michał Kuliga, 

Magdalena Kusy, Ludmiła Nowacka, Justyna Poznakowska, Zuzanna Tomaszewska, Anna 

Wacławczyk 

NIEOBECNI (2) 

Dawid Łomnicki, Paweł Rycka 

 

6) Uchwała w sprawie utworzenia parku kulturowego pod nazwą „Park Kulturowy Serce 

Starego Raciborza”. 

 

Komisja nie wniosła uwag i zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Głosowano w sprawie: 

zaopiniowania uchwały w sprawie utworzenia w Mieście Racibórz parku kulturowego pod 

nazwą „Park Kulturowy Serce Starego Raciborza”. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Leon Fiołka, Krystyna Klimaszewska, Zygmunt Kobylak, Magdalena Kusy, Ludmiła Nowacka, 

Zuzanna Tomaszewska, Anna Wacławczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Michał Kuliga, Justyna Poznakowska, Paweł Rycka 

NIEOBECNI (2) 

Justyna Henek-Wypior, Dawid Łomnicki 

 

7) Uchwała w sprawie zmiany Uchwały Nr XXI/291/2016 Rady Miasta Racibórz z dnia 28 

września 2016 r. w sprawie organizacji wspólnej obsługi przez Zespół Obsługi Placówek 

Oświatowych w Raciborzu z późniejszymi zmianami. 

 

Komisja nie wniosła uwag i zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Głosowano w sprawie: 

zaopiniowania uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXI/291/2016 Rady Miasta Racibórz z 

dnia 28 września 2016 r. w sprawie organizacji wspólnej obsługi przez Zespół Obsługi 

Placówek Oświatowych w Raciborzu z późniejszymi zmianami.  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Leon Fiołka, Krystyna Klimaszewska, Zygmunt Kobylak, Michał Kuliga, Magdalena Kusy, 

Ludmiła Nowacka, Justyna Poznakowska, Paweł Rycka, Zuzanna Tomaszewska, Anna 

Wacławczyk 

NIEOBECNI (2) 

Justyna Henek-Wypior, Dawid Łomnicki 

 

8) Uchwała w sprawie zmiany Uchwały Nr XXI/292/2016 Rady Miasta Racibórz z dnia 28 

września 2016 r. w sprawie statutu Zespołu Obsługi Placówek Oświatowych w Raciborzu                  

z późniejszymi zmianami.  

 

Komisja nie wniosła uwag i zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Głosowano w sprawie: 

zaopiniowania uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXI/292/2016 Rady Miasta Racibórz                

z dnia 28 września 2016 r. w sprawie statutu Zespołu Obsługi Placówek Oświatowych                        

w Raciborzu z późniejszymi zmianami.  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Leon Fiołka, Krystyna Klimaszewska, Zygmunt Kobylak, Michał Kuliga, Magdalena Kusy, 

Ludmiła Nowacka, Justyna Poznakowska, Zuzanna Tomaszewska, Anna Wacławczyk 

NIEOBECNI (3) 

Justyna Henek-Wypior, Dawid Łomnicki, Paweł Rycka 

 

9) Uchwała w sprawie zmiany budżetu miasta na 2021 rok. 

 

Wprowadzenia i omówienia zmian budżetu miasta na 2021r. dokonała p. Beata Koszowska-

Gralak – Skarbnik Miasta.  

 

Komisja nie wniosła uwag i zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Głosowano w sprawie: 

zaopiniowania uchwały w sprawie zmiany budżetu miasta na 2021 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Leon Fiołka, Krystyna Klimaszewska, Zygmunt Kobylak, Michał Kuliga, Magdalena Kusy, 

Ludmiła Nowacka, Justyna Poznakowska, Paweł Rycka, Zuzanna Tomaszewska, Anna 

Wacławczyk 

NIEOBECNI (2) 

Justyna Henek-Wypior, Dawid Łomnicki 
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10) Uchwała Budżetowa Miasta Racibórz na 2022 r. 

Wprowadzenia i omówienia Uchwały Budżetowej Miasta Racibórz na 2021 r. dokonała                                  

p. Beata Koszowska – Gralak - Skarbnik Miasta.   

Radna  Ludmiła Nowacka zapytała czy samorząd przewiduje podwyżki dla pozostałych 

pracowników poza podwyżką płac minimalnych, jak będzie wyglądała sytuacja części kadry 

OPSu, która obsługiwała 500 plus, ile będzie kosztowało Centrum Aktywności oraz czy 

jesteśmy usatysfakcjonowani nową polityką podatkową Nowego Ładu czy samorządy będą 

na tym traciły na co szczegółowych wyjaśnień udzieliła p. Beata Koszowska – Gralak - 
Skarbnik Miasta.      

Radna Krystyna Klimaszewska zapytała o dział 900 Arboretum Bramy Morawskiej czy to są 

środki na działalność czy tez na jakieś inwestycje, poprosiła o przybliżenie inwestycji Punkt 

Widokowy na ul. Mickiewicza – I etap a także zapytała czy nie można zwiększyć dotacji dla 

Państwowej Wyższej Szkoły Zawodowej w Raciborzu na co wyjaśnień udzieliła p. Beata 
Koszowska – Gralak - Skarbnik Miasta.      

Radna Justyna Henek- Wypior zapytała o remont ulicy Babickiej kiedy rozpoczną się prace na 
co wyjaśnień udzielił Zastępca Prezydenta p. Dominik Konieczny.  

Radna Justyna Henek- Wypior zapytała o zadanie budowa żłobka oraz ile placówek bierze 

udział w projekcie Wysoka Jakość Edukacji w Mieście oraz jakie są to kwoty na szkołę na co 
wyjaśnień udzielił p. Krzysztof Żychski - Naczelnik Wydziału Edukacji.  

Radny Michał Kuliga zapytał o projekt kładki oraz projekt zagospodarowania rynku konkurs 

na czym to ma polegać, o 450 tys. złotych w Wydziale Rozwoju radny poprosił o 

wyszczególnienie co się w tym zawiera, a także zapytał o kwotę inicjatywy lokalnej, zapytał                    

o brak zadania plac zabaw przy Przedszkolu nr 24 oraz co będzie remontowane na placu 

zabaw przy ulicy Wojska Polskiego na co wyjaśnień udzielił Prezydent Miasta p. Dariusz 

Polowy oraz p. Krzysztof Żychski – Naczelnik Wydziału Edukacji a także p. Beata Koszowska – 
Gralak - Skarbnik Miasta.      

Komisja po dyskusji zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Głosowano w sprawie: 

zaopiniowania Uchwały Budżetowej Miasta Racibórz na 2022 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Leon Fiołka, Zygmunt Kobylak, Magdalena Kusy, Zuzanna Tomaszewska, Anna Wacławczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Justyna Henek-Wypior, Krystyna Klimaszewska, Michał Kuliga, Ludmiła Nowacka, Justyna 

Poznakowska, Paweł Rycka 

NIEOBECNI (1) 

Dawid Łomnicki 
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11) Uchwała w sprawie wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Komisja nie wniosła uwag i zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Głosowano w sprawie: 

zaopiniowania uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej.  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Leon Fiołka, Zygmunt Kobylak, Magdalena Kusy, Zuzanna Tomaszewska, Anna Wacławczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Justyna Henek-Wypior, Krystyna Klimaszewska, Michał Kuliga, Ludmiła Nowacka, Justyna 

Poznakowska, Paweł Rycka 

NIEOBECNI (1) 
Dawid Łomnicki 

Ad. 5. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

Przewodnicząca Komisji p. Zuzanna Tomaszewska przekazał informację o nadchodzących 

wydarzeniach kulturalnych w Raciborzu a także poprosiła o składanie propozycji do planu 

pracy Komisji Oświaty do następnej Komisji w styczniu.  

 

Radna Magdalena Kusy przekazała, że otwarcie nowoczesnej pracowni komputerowej                          

w Szkole Podstawowej nr 18 mogło by się stać punktem wyjścia, aby przyjrzeć się 

pracowniom informatyczny w innych szkołach bo są takie, które potrzebują nowego sprzętu 

informatycznego na co wyjaśnień udzielił p. Krzysztof Żychski – Naczelnik Wydziału Edukacji.    

 

Radna Justyna Henek- Wypior (ad vocem) przekazała, że warto co roku jedną szkołę 

wyposażyć w taką pracownię informatyczną.  

 

Ad. 6. Zakończenie posiedzenia.                                                                                                                    

Na tym o godzinie 18:01 posiedzenie zakończono.                                                                           

Protokół zawiera 9 stron.                                                                                                              
Załączniki: (1) – Lista obecności                                                                                                                                                                                                                                     

Protokołowała:                                                                                                                                             
Magdalena Gliwa  

Inspektor w Biurze Rady Miasta   

                                                                       Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu,                    

                                                                      Rekreacji  i  Opieki Społecznej Rady Miasta Racibórz 

           

                    ZUZANNA TOMASZEWSKA 
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